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Markaryds Friskis & Svettis

Fram till nyligen har vi lyckats hålla igång verksamheten trots Corona. De 
åtgärder vi vidtagit, t ex stillastående pass, helsal, handsprit mm har gjort att 
vi kunnat fortsätta med en rimlig smittorisk. 

Men nu går det inte längre, smittorisken är för stor. Det är tråkigt, vi missar 
både trevlig träning och social samvaro, kanske viktigare än någonsin i 
Coronatider. Jag hoppas att du lyckas hitta några alternativ, kanske 
”morgongympa med Sofia”, Friskis pass på nätet, promenader eller något 
annat trevligt. 

När vi kommer att kunna starta igen är det ingen som vet. Men ledarna 
arbetar med nya pass och vi förbereder oss så att vi kan starta den 11 januari
om så skulle vara möjligt. Två utomhuspass i veckan ligger i planerna för att 
minska smittorisken och för att öka möjligheterna att vi i alla fall kommer att 
kunna genomföra några pass i början av terminen.

Jag hoppas att vi får se dig här hos oss när vi kan starta upp 
verksamheten igen! 

Folke

 


